
Høringsuttalelse til NVE- Regulering av Nordre og Mellom Røgden, sak nr. 202304618. 

Fortum AB har søkt NVE om nedleggelse av reguleringsdammer i Nordre Røgden og Mellom-Røgden. 
Undertegnede skriver på vegne av Røgden Fiskelag, som ble stiftet i 2000.  
I Selskapets vedtekter kan vi lese hva laget skal arbeide for: 
-En langsiktig ressursforvaltning 
-Å tilgodese medlemmenes interesser i vassdraget 
-Å tilgodese den øvrige befolknings rekreative interesser. 
 
Sett på bakgrunn av ovennevnte, vil Røgden Fiskelag motsette seg nedlegging av dammene i ovenfor 
nevnte sjøer. Vi mener at dagens sommernivå i sjøene gagner de fleste interesser i sjøen; både når 
det gjelder ressursforvaltning og rekreative interesser. Å tilbakeføre nivået på sjøene ned til det nivå 
de hadde før regulering, vil bety at begge sjøene vil få ei strandlinje som kun vil bestå av steinrøyser i 
årtier framover. 
For hytteeiere og turister synes dagens vannstand å være den beste; vi tenker da på muligheter til 
fritidsfiske og båttrafikk.  
Vi er klar over at dammene i sin nåværende form hindrer for fiskens frie gang i vassdraget, men dette 
kan la seg ordne ved forholdsvis enkle og ikke altfor kostnadskrevende tiltak. 
NVE’s vurderinger i 2015 var at dagens etablerte reguleringsnivå bør søkes bevart.  
Røgden Fiskelag støtter absolutt denne vurderingen. 
 
Med hilsen 
Røgden Fiskelag 
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